
23

شنبه

1402
اردیبهشت

تاریخ

4

سال
بیستونهم

3634
روزنامه

شماره

صفحه

 
  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

خبـر نهضت پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷
از  پاسخگوی مسائل شهری  مدیران شهرداری شیراز در هفته پیش رو 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز؛ 
تلفنی مدیریت  مدیران شهرداری شیراز هر هفته در قالب “پاسخگویی 
شهری به شهروندان” از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی 

خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان هستند.
 سجاد خلیلی رئیس اداره تخلفات شهری معاونت محیط زیست و خدمات 
معاون  شیرازی  شه دوست  هادی  اردیبهشت ماه،   ۲۳ شنبه  روز  شهری 

حمل ونقل و ترافیک روز یکشنبه ۲۴ اردیبهشت ماه و محمدعلی چوبینی 
اردیبهشت ماه   ۲۵ دوشنبه  روز  در  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
 ۱۳۷ مردمی  ارتباطات  سامانه  طریق  از  شهری  مسائل   پاسخگوی 

هستند.
در ادامه پاسخگویی تلفنی مدیریت شهری شیراز، غلامرضا غلامی معاون 
محیط زیست و خدمات شهری و حمید کشتکار  رئیس سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری نیز در روزهای چهارشنبه و پنجشنبه ۲۷ و ۲۸ 

اردیبهشت ماه پاسخگوی مسائل شهروندان خواهند بود.

اختتامیه  مراسم  در  چمران  مهدی  غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
شصت وهفتمین مجمع مشورتی رؤسای شوراهای اسلامی کلان شهرها و مراکز 
استان ها به میزبانی شیراز شهر سومین حرم اهل بیت )ع( تصریح کرد: به رغم 
دشمنی ها، تحریم و جنگ های اقتصادی، فرهنگی و سیاسی علیه کشور ما که 
همچنان ادامه دارد، با همدلی و همگامی در مقابل توطئه ها ایستاده ایم و از این 

جنگ ها نیز پیروز بیرون خواهیم آمد. 
رئیس مجمع مشورتی رؤسای شوراهای اسلامی کلان شهرها و مراکز استان ها 
با تصریح بر بیانات رهبر معظم انقلاب در باب همدلی و همکاری کشورهای 
اسلامی تأکید کرد: طبق فرموده رهبر معظم انقلاب درصورتی  که کشورهای 
را  موجود  مشکلات  از  هیچکدام  بودند،  متحد  همدلی  و  وحدت  با  اسلامی 

شاهد نبودیم.
چمران تصریح کرد: اکنون باید این رهنمود رهبر معظم انقلاب در راستای 
تا  کنیم  آغاز  شهرها  و  روستاها  از  شوراها  بطن  در  را  همدلی  و  وحدت 

زمینه سازی برای ظهور حضرت حجت )عج( فراهم شود. 
رئیس مجمع مشورتی رؤسای شوراهای اسلامی کلان شهرها و مراکز استان ها 
از میزبانی شایسته شهر شیراز در برگزاری شصت وهفتمین اجلاس تقدیر و 
بیان کرد: برگزاری این مجمع در اردیبهشت ماه شیراز یک انتخاب شایسته 
است که مهمان نوازی و میزبانی این کلان شهر را در خاطره ها باقی می گذارد.

*شوراها مهمترین نهاد مردمی برای حفظ آرمان های انقلاب هستند

نائب رئیس مجمع مشورتی رؤسای شوراهای اسلامی کلان شهرها و مراکز 
استان ها نیز گفت: آنچه که نظام مقدس جمهوری اسلامی را به عنوان یک 

نظام حفظ می کند سرمایه اجتماعی مردمی بودن و اعتماد است.
مهدی طاهری ادامه داد: اگر شوراها تنها نهاد مردمی نباشند، اما مهمترین نهاد 

مردمی برای حفظ آرمان های انقلاب هستند.
یکی  کشور  شورایی  نظام  کرد:  تصریح  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
بین  مستقیم  ارتباط  که  است  اسلامی  جمهوری  حکمرانی  نهادهای  از 

تصمیم گذاران است و مردم را بدون واسطه حفظ می کند.
*تشکیل کمیته حمایت از شهرداری ها و مشارکت در پروژه های بزرگ در 

مجلس دنبال می شود
نماینده مردم شهرستان های شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به اهمیت تعامل میان اعضای دو پارلمان ملی و محلی در توسعه کشور نیز 

اظهار کرد: قانون مدیریت واحد و یکپارچه شهری به عنوان یکی از مسائل 
روز در مجلس مطرح بوده و فرصت مناسبی است که می توان در این زمینه 

تصمیمات مناسبی اتخاذ شود.
نیز گفت:  ناوگان حمل ونقل شهری  به طرح نوسازی  اشاره  با  جعفر قادری 
این مبحث را با هدف کمک به مدیریت شهری در مجلس شورای اسلامی 

دنبال کردیم.
نماینده مردم شهرستان های شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
بررسی طرح اصلاح قانون انتخابات شوراها بیان کرد: تشکیل کمیته حمایت 
از شهرداری ها و مشارکت در پروژه های بزرگ نیز در مجلس دنبال می شود.
وی گفت: قانون درآمدهای پایدار نیز به عنوان یکی از طرح های کلیدی در 

حوزه مدیریت شهری تصویب شد.
قانون  تهیه  و  تدوین  در  اسلامی  مجلس شورای  و  دولت  مثبت  *رویکرد 

مدیریت یکپارچه شهری 

میزبان  روز  دو  طی  شیراز  شهر  گفت:  نیز  شیراز  کلان شهر  شهردار 
و  کلان شهرها  و  استان ها  مراکز  رؤسای  مشورتی  مجمع  شصت وهفتمین 
برگزاری کمیسیون های تخصصی بود که این موضوع نشان از ظرفیت این 

کلان شهر در گردهمایی تصمیم گیران در پارلمان محلی دارد. 
 محمدحسن اسدی مقام ارشد مدیریت شهری در کلان شهر شیراز به اثرگذاری 
چنین اجلاسیه هایی برای استفاده بیشتر از ظرفیت های قانونی شوراهای شهر 
در رفع مشکلات کلان شهرها اشاره کرد و افزود: بسیاری از رؤسای شرکت 
تصمیم گیری  در  اجرایی  متعدد  سوابق  دارای  مشورتی  مجمع  این  در  کننده 
در  مزیت  عنوان یک  به  این خود  بوده که  علمی  سوابق  و  کلان کشوری 

برگزاری این نشست به میزبانی کلان شهر شیراز است.
اسدی اضافه کرد: جمع بندی نظرات کمیسیون های هر شورا در این مجمع که 
برگرفته از تصمیمات نمایندگان مستقیم مردم در پارلمان محلی بوده، بسیار 

حائز اهمیت است. 
شهردار شیراز با اشاره به اینکه تاکنون بخشی از دغدغه های کلان شهرها با 
تداوم  بر ضرورت  است،  نتیجه رسیده  به  این مجمع های مشورتی  برگزاری 

چنین مجمع های مشورتی برای آینده شهرها تاکید کرد. 
شهری  مدیریت  در  شوراها  مردمی  نهاد  حکمرانی  درباره  همچنین  اسدی 
از  یکی  گفت:  و  کرد  اشاره  اجلاسیه  این  اصلی  اهداف  از  یکی  به عنوان 

دغدغه های اصلی شهرداران کلان شهرها مدیریت یکپارچه شهری است.
 به گفته شهردار کلان شهر شیراز؛ شوراهای اسلامی شهرها به عنوان یکی از 
متولیان تصمیم گیری دستگاه خدمات رسان در شهرها می توانند با لوایحی که 
در قالب مدیریت یکپارچه شهری اتخاذ می شود، نقش اثرگذاری را در عدالت 

توزیع خدمات ایفا کنند. 
اسدی از رویکرد مثبت دولت و مجلس شورای اسلامی در جهت تدوین و 
تهیه قانون مدیریت یکپارچه شهری در جهت اداره کلان شهرها خبر داد و 
گفت: این قانون می تواند با پرهیز از موازی کاری و هدر رفتن منابع برای 

ارائه خدمات خط مشی مشخص را تدوین و اجرا کند.
*اصلاح الگوی مصرف آب در دستور کار باشد

رؤسای  مشورتی  مجمع  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
برخی  به  اشاره  با  کشور  استان  مراکز  و  کلان شهرها  اسلامی  شوراهای 
تصمیمات این کمیسیون نیز گفت: بیشترین موضوع مطرح شده در کمیسیون 

سلامت، محیط زیست و خدمات شهری اصلاح الگوی مصرف آب بود. 
اشاره  کمیسیون  این  اعضای  توسط  مطرح  پیشنهادات  ارائه  به  نعمتی  کرم 
برگزاری جلسات کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات  بیان کرد:  و 

شهری در هر کلان شهر مورد تأکید اعضا بود.
رئیس شورای اسلامی شهر خرم آباد اضافه کرد: فرونشست های مربوط به هر 
کلان شهر و رشد شهرنشینی و افزایش مصرف آب از دیگر موضوعات مورد 

گفت وگو در این کمیسیون بود.
منشی کمیسیون توسعه و عمران شهری مجمع و رئیس شورای اسلامی شهر 
بوشهر در این جلسه نیز گفت: در کمیسیون عمران و توسعه شهری، مباحثی 
در ارتباط با احیا و نوسازی بافت های فرسوده، جهت گیری قرارگاه جهادی 
مسکن با رویکرد بازآفرینی شهری به ویژه در مناطق کم برخوردار مطرح شد. 
وحید نیک روش گفت: تعهدات دولت درخصوص بافت های فرسوده تاکنون 
محقق نشده و درصورتی که پرداخت نقدی وجود ندارد باید موضوع تهاتر در 

دستور کار قرار گیرد. 
باید دستگاه های  انشعابات و صدور تخفیفات، افزود:  با اشاره به موضوع  او 

خدمات رسان هماهنگی لازم را داشته تا این اقدام صورت گیرد. 
نیک روش اضافه کرد: اعطای تسهیلات و تخفیف در بیمه ساختمان، راه اندازی 
دفاتر تسهیلگری در شهرهایی دارای بافت فرسوده، تعیین زمین ها در بافت 
به عنوان زمین های تجاری جهت حضور بیشتر سرمایه گذار، دسترسی آسان 
به حمل ونقل عمومی اعم از مترو و اتوبوس در بافت های فرسوده به عنوان 
برخی از پیشنهادات ارائه شده از سوی اعضای حاضر در کمیسیون توسعه و 

عمران شهری بود.
رئیس کمیسیون حقوقی و اقتصادی مجمع نیز گفت: پیشنهاداتی در شورای 

اسلامی شهر شیراز تهیه شده بود که منجر به چند مصوبه و نامه شد.
مجید ناصحی مقدم با اشاره به بررسی ۳ دستور کار در این کمیسیون گفت: 
دستور اول پیگیری تصویب قانون مدیریت یکپارچه شهری بود که بند اول 
مصوب و مقرر شد کمیته ای ذیل این کمیسیون شکل بگیرد و از هر شورای 
شهر عضو در مجمع، شخصی که با مشکلات و معضلات ساختارهای معیوبی 
که مانع مدیریت یکپارچه شهری می شود آشنا باشد، عضو این کمیته شده، 

پیگیری، کارشناسی و بررسی شود تا جلسه بعدی مجمع متن قانونمندی در 
این زمینه ارائه شود.

وی افزود: بند دوم درخصوص منابع انسانی و جدی نیروی با انگیزه و توانمند 
در شهرداری و شورای شهر بود که مقرر شد اقدامات کارشناسی شده برای 

توانمندسازی و جذب نیروهای کارآمد انجام شود.
درآمد  پایدارسازی  موضوع  به  نیز  سوم  بند  داشت:  اظهار  مقدم  ناصحی 
کمیته ای  نیز  زمینه  این  در  شد  مصوب  که  داشت  اختصاص  شهرداری ها 
تشکیل و نظام مالی شهرداری ها به صورت دقیق تر و علمی تر مورد بررسی 

قرار گیرد.  
عمومی  فرهنگ  شورای  در  شهر  اسلامی  شورای  عضو  یک  *عضویت 

استان ها با حق رأی
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی این مجمع نیز با اشاره به برخی مصوبات 
این کمیسیون گفت: در ابتدا این کمیسیون گزارشی از نشست کمیسیون های 
فرهنگی شهرهای حماسه ساز که در اصفهان برگزار شد، مطرح و بررسی شد.

جمشید عین بیگی افزود: در ادامه ما سه دستور را بررسی که تعیین شاخص های 
فرهنگ عمومی انقلاب دستور کار نخست بود و هر کدام از اعضا تعریف هایی 
برای آن داشتند که هرکدام مجموعه ای از باورها و اتفاقاتی است که منجر 

به ارزش در جامعه یاد می کنند و به. عنوان فرهنگ عمومی مطرح می شود.
رئیس شورای اسلامی شهر بجنورد گفت: همچنین قرار شد با پیشنهاد یکی 
از اعضای شوراهای اسلامی به عنوان عضو اصلی شورای فرهنگ عمومی با 

اختیار رأی حضور داشته باشد. 
شهر  در  شهروندی  آموزش  نقش  تبیین  دوم  کار  دستور  داشت:  اظهار  او 
هوشمند بود که اعضا برنامه هایی را در تثبیت و تسهیل شهروندان برای ورود 
به شهر هوشمند عنوان کردند که ضرورت آن آموزش و تبیین شهروندان 
بر  مبتنی  هوشمند  شهر  تحقق  و  شهروندی  آموزش  تبیین  چراکه  است؛ 

آموزش شهروندان است.
عین آبادی گفت: دستور کار سوم تعیین شاخص های مسئولیت های اجتماعی 
شهرداری بود که در این راستا هم درخصوص تعیین شاخص های مسئولیت های 
اجتماعی  نظرات کارشناسی صاحب نظران  از  قرار شد که  اجتماعی بحث و 
پروژه های  و  جدا  اجتماعی  از  فرهنگی  مسؤولیت  و  شود  تکلیف  کسب 

فرهنگی و اجتماعی تعریف شوند.

رئیس مجمع مشورتی رؤسای شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز استان ها در کلانشهر شیراز عنوان کرد؛

طاهرینائبرئیسمجمعمشورتیرؤسایشوراهایاسلامیکلانشهرهاومراکزاستانها:

آیین تجلیل از همیاران مهربان ترافیک به پاس قدردانی 
از حضور فعال آن ها در ایام نوروز، با حضور مدیرعامل، 
اعضای هیئت امنا و هیئت مدیره مجمع خیرین شهرساز 

و فرهنگ ساز و جانشین پلیس راهور برگزار شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مجمع 
خیرین شهرساز و فرهنگ ساز شیراز نایب رئیس مجمع 
خیرین شهرساز و فرهنگ ساز به حضور ۳۸ نفر فعال 
از  پذیرایی  و  نوروز  ایام  در  ترافیک  مهربان  همیاران 
مهمانان و مسافرین نوروزی در شهر شیراز اشاره نمود 
خدمت رسانی  با  توانستند  استان  راهوران  کنار  در  که 

مفید، واژه اثربخشی را به منصه ظهور برسانند.
و  تحول  هر  یعنی  اثربخشی  افزود:  طاهری  عبدالمحمد 
امسال  نتیجه است و شیراز، نوروز  به  تغییری که توأم 
شاهد اثربخشی مجمع خیرین شهرساز و فرهنگ ساز بود 
و مجمع این اثربخشی را مدیون حضور همیاران مهربان 

ترافیک در گوشه و کنار شهر شیراز است.
نمی تواند  تنهایی  به  خیرین  مجمع  کرد:  اضافه  وی 
خیرین  حضور  آن  اثربخشی  لازمه  و  باشد  اثربخش 
نیکوکار است که مجمع خیرین را از مجموعه ای کارا 

به مجموعه ای اثربخش تبدیل کرده اند.
طاهری گفت: اگر خیرین و همیاران ترافیک در میدان 
عمل نباشند بخش مهمی از رسالت مجمع مغفول می ماند 
به  خدمت رسانی  شهر،  بهسازی  مجمع  رسالت  چون 
تعدیل  شهری،  مبلمان  ترافیک،  و  نقل  و  حمل  بخش 

تکدی گری، مبارزه با فقر و محرومیت زدایی است که 
میسر  خیرین  حمایت  جلب  طریق  از  آن،  به  دستیابی 

است.
بیان  نایب رئیس مجمع خیرین شهرساز و فرهنگ ساز 
کرد: مجمع با ساز و کار، پس از جلب حمایت خیرین 
و اعتمادسازی، جهت دهی خیرین را در مسیر نیازهای 

اصلی شهر هدایت می کند؛ تا سیستمی اثربخش باشد. 
وی با بیان این که دوران کارایی به سر آمده و زمان 
اثربخش  که  سیستم هایی  داد:  ادامه  است؛  اثربخشی 
نیستند دچار فروپاشی می شوند و مانند موریانه به جان 
نیروی  راهور،  پلیس  دستگاه،  این  چه  می افتند؛  هم 
انتظامی یا مجمع خیرین باشد و یا وزارتخانه و دانشگاه.
ساز  فرهنگ  و  شهرساز  خیرین  مجمع  رئیس  نایب 
می زنند  رفتارهایی  به  دست  ما  نوجوانان  امروز  گفت: 
که آن ها را مقصر تمام اتفاقات جامعه می بینیم درحالی 
که با نگاهی آسیب شناسانه درمی یابیم که به یقین رفتار 
ما تاکنون، اثربخش نبوده که شاهد چنین رفتارهایی در 
جامعه هستیم.طاهری تاکید کرد: به یقین عزت امروز 
مجمع خیرین شهرساز و فرهنگ ساز، به پاس حضور و 

آرمان های  هم گام،  و  همراه  که  است  کسانی  خدمات 
مجمع را دنبال نموده اند.

ابراز  فرهنگ ساز  و  شهرساز  خیرین  مجمع  فعال  عضو 
کردن  اثربخش  با  بتواند  مجمع  تا  نمود  امیدواری 
فعالیت های خود، گام موثری در راستای ارتقای خدمات 

شهری و فرهنگی شیراز بردارد.
و  موفقیت  باعث  ترافیک  مهربان  همیاران  *خدمات 

سرفرازی استان فارس و شهر شیراز شده است
گفت:  استان  راهور  پلیس  جانشین  موسوی  فرج الله 
به شکلی  افتخاری هستند که  ترافیک  همیاران مهربان 
زیبایی  این  و  دارند  قرار  مردم  عموم  اذهان  در  زیبا 
خدمات همیاران ترافیک، در قلب مردم احساس می شود.
مهربان  همیاران  خدمات  زیبایی  که  این  بیان  با  وی   
ترافیک باعث موفقیت و سرفرازی استان فارس و شهر 
شیراز شده است؛ اضافه کرد: برخی از شهرهای دیگر 
اما هیچ  انجام داده اند  اقداماتی  الگوبرداری از شیراز،  با 

کدام، انسجام، دوام و استمرار شیراز را نداشته اند.
افراد موفقی  افزود: همیاران ترافیک به یقین   موسوی 
اعماق  با  را  معنویت  با  همراه  خدمت  که  چرا  هستند 

وجود انجام می دهند.
نرم  زبان  و  چهره گشاده  استان،  راهور  پلیس  جانشین 
مهربان  همیاران  قوت وجودی  نقاط  از  را،  لین  بیان  و 
با  منت  و  مزد  بدون  هنرمندانه،  که  دانست  ترافیک 
حضور خود در چهارراه ها و یادآوری قوانین راهنمایی و 
رانندگی و چراغ راهنما گام موثری در ارتقای فرهنگ 
تصادفات  کاهش  و  برداشته اند  ترافیک  و  شهروندی 
رانندگی و عابرین پیاده و توقف عابرین در چهارراه ها 

در زمان چراغ قرمز، خود گویای این مطلب است.
موسوی خاطرنشان کرد که همیاران ترافیک، به یقین 
حرف را به عمل تبدیل کرده اند و با تواضع و فروتنی و 
پرتلاش در کنار پلیس راهور و مسئولین شهری حضور 
شهری،  مشکلات  رفع  در جهت  تا  جاست  به  و  دارند 
از نظرات همیاران ترافیک که در گوشه و کنار شهر 
حضور فعال دارند؛ بهره مند گردیم تا شاهد کاهش بیشتر 

تصادفات و روان سازی ترافیک و معابر شهری باشیم.

معاون استاندار فارس خبر داد؛

۳۱ اردیبهشت ماه به عنوان روز شهر صدرا 
معرفی شد 

وزیر کشور گفت: طی یک و نیم سال گذشته در مجموع 
شاهد انجام کارهای خوبی در استان فارس بوده ایم و با 
مدیریت استاندار فارس شاهد اجرا و پیگیری پروژه های 

بسیار ارزشمندی در این استان هستیم. 
روابط  کل  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمومی و امور بین الملل استانداری فارس احمد وحیدی  
اصفهان   - شیراز  آزادراه  پروژه  از  بازدید  حاشیه  در 
به  شهرسازی،  و  راه  و  دفاع  وزارتخانه های  گفت:  
نمایندگی از دولت که تأمین منابع این پروژه را بر عهده 
داشتند، تاکنون کمک های خوبی داشته و سهم خود را 
پرداخت کرده اند. ان شاالله منابع لازم برای تأمین آنچه 
که از این پروژه باقی مانده نیز، پیش بینی شده که به 

اشکال مختلف تأمین خواهد شد.

در  و  قطعه  هفت  در  پروژه  این  افزود:  ادامه  در  وی 
که  است؛  اجرا  حال  در  کیلومتر   ۲۴۰ طول  به  مجموع 
۱۳۰ کیلومتر فاصله شیراز تا اصفهان را کوتاه تر می کند 

و از نظر زمانی نیز ۲ ساعت صرفه جویی در بر دارد.
 ۲۵ حدود  نیز  عددی  نظر  از  کرد:  بیان  کشور  وزیر   
هزار میلیارد تومان ارزش این پروژه برآورد می شود و 

آماده  آتی  ماه  چند  ظرف  که  است  این  ما  بینی  پیش 
افتتاح شود. وی افزود: در مجموع اقدامات انجام شده در 
حوزه های مختلف کاملًا رضایت بخش است و امیدواریم 
بینی  پیش  که  برنامه هایی  بتوانند  استان  مسئولان  که 

کرده و در دست اجرا دارند را به سرانجام برسانند.
  وحیدی ادامه داد: با همتی که امروز در استان وجود 

با همدلی در پیش گرفته شده،  دارد و روند خوبی که 
امیدواریم شاهد تحقق تمام اهداف و برنامه ها باشیم.

 وزیر کشور در ادامه سفر یک روزه خود به شیراز از 
پروژه آزادراه شیراز -اصفهان بازدید کرد و در جریان 

مسائل و مشکلات پیش روی این پروژه قرار گرفت.

وزیر کشور در حاشیه بازدید از آزادراه شیراز - اصفهان مطرح کرد؛


